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A kor szelleme árulás az ember szelleme ellen: az ember magát a másik ember fölé 
helyezi.
 

A kapitalizmus a legszörnyűbb formája ennek a 
gonosz deformációnak. 

A kapitalizmus teljességében összeegyezhetetlen a krisztusi célokkal, mivel az alapelve 
ennek a társadalmi formának az, hogy én arra törekszem, hogy minél kevesebbet adjak, 
és azért minél többet kapjak. 

(Noam Chomsky-nak tulajdonítják)

https://fountes.com/gondolatok-portfolioja-2024/
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Ma itt van a covid ügy. Aztán a 4G, 5G, 6G…

A chemtrailek mostanra bizonyítottan valósak. A talajunk, levegőnk, vizünk és 
élelmünk mérgezése valós tény… De ki teszi bele azt a sok mérget mindenbe, 
és ki követi el ezeket a gonosz dolgokat???

KI? És MIÉRT?



Charlie Chaplin a Diktátor (1940) című film záróbeszédében ezt mondta: 
„…Ne adjátok oda magatokat ezeknek a természetellenes embereknek 
– gépembereknek, akiknek gépelméjük és gépszívük van! Ti nem gépek 
vagytok! Ti nem jószágok vagytok! Ti emberek vagytok! Az emberiség iránti 
szeretet él a szívetekben! Ti nem gyűlöltök!
Csak a szeretet nélküliek gyűlölnek – a szeretet 
nélküliek és a természetellenesek!..”

Úgy tűnik, világunkat manapság 
pontosan ilyen emberek irányítják és 
tartják ellenőrzés alatt – gépemberek 
gép elmével és gép 
szívvel!!! Ezt tapasztalhatjuk, 
bárhová is nézünk, az élet bármely 
területén. Háborúk, erőszak és bűnözés 
mindenütt; politikusok által kreált 
gazdasági válságok, szennyezés, 
a vizünk, levegőnk, talajunk és 
élelmünk megmérgezése, szörnyű 
génmódosítások rendkívül veszélyes 
vakcinákkal, a Föld természetének 
tönkretétele, és az árak pedig 
mindenféle valós és logikus ok nélkül 
az egekbe szöknek.

8



9

Az egyetlen „ok” minderre a világ kapzsi, 
haszonleső, életgyűlölő, életmegvető 
és lefizetett gonosz politikusai – és 
azok, akik mögöttük állnak, mint mindig, 
rejtve, a színfalak mögött.

Ahogy azt mindig is tették a 
történelem során… Vannak, akik 
arról beszélnek, hogy valamiféle 
emberi-hibridet akarnak létrehozni… 
Átalakítani az embereket „rovarszerű 
földönkívüliekké”, hogy ételként és 
rabszolgaként szolgáljanak…
Lehet, hogy ezek a politikusok eladták 
az emberiséget pl. a Zeta-lényeknek? 
Ők „emberi állatokként” emlegetik 
az embereket. Az 1980-as évektől 
ismertek.
Lehet, hogy a legtöbb politikus és 
királyi családtag már hibrid vagy gyík-
szerű lény, akiket az űrből irányítanak 
a reptiloid földönkívüliek?
Eladhatták azok a belülről rothadó 
politikusok az emberiséget 
fejlett technológiáért vagy más 
előnyökért? Minden tisztelet mellett, 
némelyikük tényleg emlékeztethet 
valamilyen hüllőre vagy rovarra. Ez 
megmagyarázhatja a ránk erőltetett 
rovarlisztet és rovarpépet is?... EZ 
MIND TÚLZÁS?... Ó…
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Ki hallott erről?...

Călin Georgescu megnyerte a romániai elnökválasztások első fordulóját, 
amit gyorsan érvénytelenítettek az úgynevezett „orosz beavatkozás” miatt 
(hol is hallottunk már ilyet?...), és eltiltották attól, hogy újra induljon.

Miután megtámadta ezt az eltiltást, a román alkotmánybíróság nemrég 
csak jóváhagyta az EU-tagország választási hatóságainak döntését, hogy 
elutasítják a jelöltségét!!!

Nagyon furcsa…

Călin Georgescu közel 20 évig dolgozott vezető szakértőként a fenntartható 
fejlődés területén az ENSZ rendszerén belül, és a Genfben működő Egyesült 
Nemzetek Globális Fenntarthatósági Index Intézetének ügyvezető igazgatója 
volt (2015–2016). Ezt megelőzően a Római Klubhoz tartozó Európai 
Kutatóközpont (ERCIS) elnöke volt (2013–2015).

Amikor elkezdett dolgozni az ENSZ-ben, azt hitte, hogy ez az intézmény 
nagy reményt jelent az emberiség számára. Idővel azonban rájött, hogy az 
ENSZ által képviselt minden eszme 180 fokos ellentétben áll ezzel, hogy 
a „béke” valójában „háborút” jelent, és hogy az ENSZ nem a „nemzeteket” 
képviseli, hanem azokat az oligarchikus érdekeket, amelyek a nemzetektől 
elvett erőforrásokat birtokolják;
az ENSZ-t bűnöző oligarchák irányítják, akik azt arra használják, hogy 
meggazdagodjanak és leigázzák az emberiséget.

Ma már nem lehet tudni, hogy lehet-e egyáltalán hinni 
a kormányoknak és a hatóságoknak… Sajnos ez így van. 
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Amikor a Newshub Online News egyik 
korábbi cikkében John Key évekkel ezelőtt 
tagadta, hogy hüllő lenne, lehet, hogy aki 
olvasta, kételkedett, hogy jól lát-e. Csak 
néhány óráig volt látható ez az eset, noha 
sokan látták. Mi volt ez?! És miért?... Egy 
üzenet volt, vagy megvádolták valamivel? 
Valami magyarázatnak lennie kell erre, nem 
igaz?

És sajnos még mindig vannak emberek (még ha egyre kevesebben is), akik hisznek a kormá-
nyokban és vakon bíznak bennük!!!

De ezek az emberek, ezek a „hívők” a saját vesztükbe rohannak, a pusztulásukba a vakságukkal. 
Nem tanultak semmit az emberiség történelméből; elég csak megnézni az elmúlt 100 évet, hogy 
mi történt az alatt… Mit tettek több millió ártatlan emberrel! Mit tettek a természettel. Az emberiség 
kormányai és uralkodói soha nem szolgálták az emberiség érdekeit és jólétét!!!
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„A kapzsiság megmérgezte az emberek lelkét, 
gyűlölettel barikádozta el a világot, és belesodort 
bennünket a nyomorba és vérontásba… Több 
emberségre van szükségünk, mint gépekre. Több 
kedvességre és szelídségre van szükségünk, mint 
okosságra. E tulajdonságok nélkül az élet brutálissá 
és kegyetlenné válik, és minden elveszik…” – ahogy 
ez elhangzik Charlie Chaplin 1940-es záróbeszédében! …
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A mai politikusok sajnos – de úgy tűnik, hogy nyilvánvalóan – pontosan ebbe az 
irányba tartanak. Gyakran ravaszak, fondorlatosak és általában hazudnak. Többükről 
bebizonyosodott, hogy bűnöző múltjuk van, pedofíliában és más társadalmi és 
pénzügyi bűncselekményekben érintettek. És – ahogy mindenki világosan láthatja és 
tapasztalhatja – teljesen empátia és együttérzés nélküliek. 
Nagyon távol állnak a keresztény, feltétel nélküli szeretet alapelveitől!!!…

Már így is rettenetesen élősködnek az embereken, de még mindig 
egyre többet és mindent ki akarnak szívni belőlük. Hogy lehet, hogy nem elég 
intelligensek ahhoz, hogy ismerjék a természet törvényét, miszerint ha egy parazita 
megöli a gazdatestet, ő maga is elpusztul…? Vagy talán annyira gyűlölik az életnek 
minden formáját, hogy csak pusztulni, pusztítatni akarnak, így semmi sem számít nekik.

A világ vezetői emellett azon is nagyon dolgoznak, hogy konfliktusokat és problémákat 
keltsenek országok, nemzetek és nemzetiségek között, hogy az emberek gyűlöljék és 
megtámadják egymást. De vajon milyen célból?

Azért, hogy kielégüljön a 
vezetők és a politikusok 
hatalmas kapzsisága és 
hatalomvágya!!! 
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De!
Robert F. Kennedy Jr. és prof. Dr. Bhakdi már évekkel ezelőtt figyelmeztették a nyilvánosságot arra, 
hogy a covid-csalásnak jogi következményekkel kell járnia a jövőben!!!

Szégyen és gyalázat a történelemben, hogy azokat a valódi tudósokat, akik a vírusok és vakcinák 
területének valódi szakértői, háttérbe szorították, üldözték, sőt, meg is ölték – mivel tudásukkal 
leleplezték a gyógyszergyárak és kormányzati hatóságok hazugságait az oltásról. És ezeknek a 
kiemelkedő tudósoknak a helyét olyanok kapták meg, akiknek még csak orvosi képzettségük sem 
volt!!!

AKKOR HOGYAN LEHET EZEK UTÁN BÁRMIT IS 
ELHINNI VAGY ELFOGADNI, AMIT AZ ÚGYNEVEZETT 
’TUDOMÁNY’ ÁLLÍT?



Megborzadva emlékszünk vissza a „híres 
tudósra”, Jacinda Ardernre, aki bizonyára az úgy 
mond „jelentős orvosi tanulmányaira” alapozta 
a döntéseit – aki a legcsekélyebb együttérzés 
jele nélkül rendelte el egy szívbeteg kisgyermek 
kórházi, erőszakkal beadatott oltását a szülők 
akarata ellenére (amiről akkoriban a média 
is írt). És milyen arroganciával rendelte el 
ezt a szégyenletes tettet! Rákényszerítette 
a kétségbeesett, magukra hagyott szülőket, 
hogy végignézzék, ahogy a drága, szívbeteg 
gyermeküket erőszakkal (!!!) beoltják azzal a 
kétes oltással – úgy, hogy a szülők tudták, hogy 
az oltás gyakran okoz vérrögöt, és több neves 
tudós szerint hosszú távon sem ritkák a vérrel és 
az immunrendszerrel kapcsolatos problémák!…

Mindenki, minden jóérzésű ember – akár van 
gyermeke akár nincs –, de különösen azok, 
akiknek volt vagy van súlyosan beteg gyermekük, 
átérzik azt a borzalmat és traumát, amit ezek a 
szülők elszenvedtek. 

Ó, az az „empatikus”, szinte „szentté avatott” 
„hölgy”… Sok új-zélandi számára egy rémálom 
volt ő, egy teljes kudarc az ország számára.

És csak emlékezzünk, hogyan bánt Jacinda A. a kétségbeesett tüntetőkkel Wellingtonban. 

Megvetéssel!!! A saját népével!

De lehet, hogy ő nem is tartozik közénk, tiszta emberi lények közé… Jacinda A. morálisan 
teljes mértékben megbukott – és vele együtt az egész rendszere is.
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Szóval, bízni a kormányokban?... Nos, nem 
igazán! Ez nem mindig olyan egyszerű.

Szeretnénk hozzátenni, hogy mi személyesen is 
több nagyon komoly és alapos tudományos svéd 
kutatást és azok következtetéseit elküldtük az Új-
zélandi Egészségügyi Minisztériumnak – válasz 
nélkül… Csupán az történt, hogy az e-mail- és 
Facebook-fiókjaink egy időre eltűntek.

Időközben az új-zélandi kormány betiltotta a 
covid gyógyításában segítő gyógynövényeket 
közvetlenül a vírus kitörése után, például az 
Artemisiát, természetesen a kendert is (amit 
szinte mindenhol betiltottak a világon, annak 
ellenére, hogy tudományosan bizonyítottan az 
egyik leghasznosabb gyógynövény az élőlények 
számára, sőt, a Föld talajának is), valamint 
más gyógynövényeket is. A kormány rendkívül 
megnehezíti az olyan segítő gyógynövények és 
növények beszerzését, amelyeket Európában 
gond nélkül lehet vásárolni…

A kérdés az: Miért?
Biztosan azért, mert a kormányt felvásárolták 
a hazai és nemzetközi (!) gyógyszergyárak, 
amelyek kizárólagos jogot akarnak szerezni 
ezeknek a gyógynövényeknek a felhasználására, 
hogy műanyag nano részecskékkel töltött 
szintetikus kotyvalékaikat elkészíthessék. Hogy 
az embereket megakadályozzák abban, hogy 
saját erőből sikeresen meggyógyuljanak, és 
hogy kénytelenek legyenek a kétes termékeikhez 
fordulni, azt vásárolni. Mindig és minden esetben.
Az Isteni Törvényszék vegye őket a kezébe meg 
a lelküket is, és mindenkiét, aki ebben érintett és 
büntesse meg valamennyit!!

AKKOR EZEK UTÁN HOGYAN LEHETNE HINNI ÉS 
BÍZNI AZ ÚJ-ZÉLANDI KORMÁNYBAN – VAGY 
BÁRMELYIK MÁS KORMÁNYBAN?

És mellesleg. Miért van az, hogy ha nálunk itt Új-
Zélandon veszünk valamit, akkor az többszörösébe kerül 
az európai áraknak, de bezzeg a minősége többszörösen 
rosszabb, vacakabb? Milyen kormánya van hát Új-Zélandnak?
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V égezetül néhány gondolat Barker 
„Sátánizmus” című könyvéből:

A sátánisták legfélelmetesebb kategóriája 
az úgynevezett „Magasfokú Sátánisták”, 
akik minden spirituális energiájukat annak 
szentelik, hogy közvetlen kapcsolatba 
lépjenek „Sátánnal” – egyfajta szürke 
idegennel vagy hüllőszerű lénnyel, akire 
nincsenek is megfelelő szavaink.

Sátánt és követőit nevezhetjük arkónoknak, 
démonoknak vagy egyszerűen ellenséges 
földönkívülieknek. A Magasfokú Sátánisták 
olyan vérvonalakból származó személyek, akik 
nyitottak az ilyen ellenséges földönkívüliektől 
érkező telepatikus kommunikációra. Tehát azok 
a Magasfokú Sátánisták, akik az emberiséget 
támadják, maguk is démoni urak távoli irányítása 
alatt állnak.

„Ami sebezhetővé teszi az emberiséget 
ezeknek a lényeknek a támadásaival 
szemben, az az, hogy fajunk megtagadta a 
spirituális fejlődését, valamint a pszichikai 
tudatosságát.

A tudatosság rendkívül erős erő, de az 
emberiség nagy része félálomban jár, 
egy féltudatos állapotban, megszállottja 

az anyagi javaknak és a fogyasztásnak. Ezért 
van az, hogy az emberiség könnyű célpont a 
Magasfokú Sátánisták számára.

Az egyszerű tény az, hogy ha nem fejlesztjük 
a pszichikai képességeinket és spirituális 
tudatosságunkat, a Magasfokú Sátánisták 
elpusztítanak minket.

Ezek a Szürke Idegenek tagadják a 
spiritualitásukat, mivel megszállottjai a 
technológiai hatalomnak. Így civilizációjukat 
egyre közelebb viszik az önpusztításhoz. A 
Magasfokú Sátánisták olyan emberi testek, 
amelyeket ezek a démoni entitások működtetnek. 
Mivel nincs spirituális kapcsolatuk a Teremtővel, 
képtelenek bármilyen valódi alkotásra. Ezért 
mások alkotásait zsákmányolják ki.
Az én érzésem a Szürke Idegenekkel 
kapcsolatban nem az, hogy gyűlölnének 
minket, hanem hogy teljes 
közönnyel viseltetnek irántunk. 
Nyersanyagként tekintenek ránk, 

nem pedig értelmes lényekként. Az 
a szándékuk, hogy felhasználják az 
emberiséget, amíg az teljesen el 
nem tűnik. Fel akarják használni a 
Föld természetes ökoszisztémáját, 
amíg az el nem pusztul.

Végül az a céljuk, hogy eggyé váljanak az 
Ürességgel. A nemlétezést kívánják elérni. 
Háborúban állnak Istennel, a Teremtővel, 
ezért vágyják a nemlétezést. Ez az ő őrületük.”

MEGINT TÚLZÁSNAK TŰNIK?...
Hát csak nézzünk körül, hogyan is néz ki a 
valóságunk, a világunk!
Még mindig olyan hihetetlen?
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[Dr. Robert O. Young-ról]
Dr. Robert O. Young legfrissebb, lektorált tudományos 
cikkei közé tartozik az alapvető jelentőségű 
tanulmánya, „Scanning and Transmission Electron 
Microscopy Reveals Graphene Oxide in CoVID-19 
Vaccines” (Letapogató és Transzmissziós 
Elektronmikroszkópia kimutatja a grafén-oxid 
jelenlétét a CoVID-19 vakcinákban), amely az ACTA 
Journal of Medicine Sciences 2022. júliusi számában 
jelent meg (https://actascientific.com/ASMS/ASMS-
06-1351.php), valamint „The Knee-Jerk or Blood-
Jerk Reaction – A Rise in the Alkaline pH of the 
Blood”, 2022. szeptemberéből (https://actascientific.
com/ASMS/pdf/ASMS-06-1377.pdf), amelyeket 
több millióan olvastak és több száz tudós idézett 
világszerte.

4G, 5G, 6G, vakcinák és 
a covid-19 kapcsán:

Dr. Robert Young tanulmányait mindenkinek 
„KÖTELEZŐ” lenne elolvasnia:

„Meg kellett találnunk a megoldást a 
szennyezésekre, mert ezt nagyon világosan 
szeretném kimondani: Ön nem beteg. 
Nincs betegsége. Vegyileg mérgezve van. 
Mikrohullámokkal is mérgezve van.”

A WHO és az ENSZ – és erről cikkeket is 
írtam – ugyanolyan mértékben irányítják ezt 
a globalista ideológiát, mint bármi mást.”

Szóval egy kicsit többet szerettem volna 
beszélni erről az „energia-kivonás-az-
emberi-testből” témáról. Mindannyian 
tudjuk, hogy a növények a „fotoszintézis” 
nevű folyamat során fényt vesznek fel, 
és a klorofill molekulájuk segítségével azt 
elektromos energiává alakítják át.
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1. 
Az emberek nem tudják, de a vörösvértestek ugyanezt csinálják. A hemoglobin is elektromos 
energiává alakítja át a fényt. A vörösvértestek valójában kis erőművek. Ez az első dolog, amit az 
emberek nem tudnak.

2. 
A második dolog, amit nem tudnak, hogy a vörösvértest az elsődleges őssejt. A vörösvértestek 
mag nélküli sejtek – ez nem véletlen. Képesek biológiailag bármilyen szükséges sejtté átalakulni. 
Amikor megvágjuk magunkat, mi megy oda? A vér. És mi lesz a vérből? Véralvadék. És mi lesz a 
véralvadékból? Új bőr. Tehát a vér minden sejt alapja.

Nagyon szeretem azt a tényt – és ez benne van 
a Koránban is –, hogy Mohamed azt mondta: 
„Hát nem értitek, hogy egyetlen 
vércseppből teremtettetek?”
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3. 
És még egy dolog, amit az emberek nem értenek: amikor a sperma megtermékenyíti a petesejtet, 
megjelenik egy vércsepp. Egyetlen vércseppből alakul ki az egész magzat. A vér az elsődleges 
elem, amelyet számos szöveg is említ – a Holt-tengeri tekercsektől kezdve a Koránig. És szeretem 
azt a tényt is, ahogy Hóseás próféta (i.e. 8. század, Izrael) – és Mózes is – azt mondta, hogy „a vér 
felépítésének alapja a zöld növények.”

A vér tehát az emberi energia fő forrása – és az is 
marad. Ugyanakkor fel is lesz használva. 
A saját vérünket fogják felhasználni ennek a technológiának a működtetésére.

És ez a halál első fázisa, amit „ENERVÁCIÓNAK” hívnak. 

Ez a savasság első szakasza. Amikor megfosztanak bennünket az Életerő 
Energiánktól, a vér nem tud elektronokat adományozni; nem tud biológiailag átalakulni és 
önmagát megjavítani. Ez különféle egészségügyi problémákhoz vezet: kötőszöveti problémákhoz, 
anyagcsere-zavarokhoz, az anatómiával és a fiziológiával kapcsolatos rendellenességekhez.

És ez is figyelemre méltó:
Prof. Luc Montagnier, Milánóból, Olaszországból, elhagyta a Párizsi 
Egyetem Virológiai Tanszékének vezetői posztját, hogy Kínába men-
jen. Halála előtt nyilvánosságra hozta a következőt:
„Nos, azért távoztam, mert megváltoztattam az álláspontomat a HIV-
vel kapcsolatban. Soha nem izoláltam tisztán a HIV-vírust.”

Bevezetett egy új kifejezést: „VAIDS” – Vaccine Acquired Injury 
Disease, vagyis oltás által szerzett sérülés okozta betegség. Ez 
okozza a problémát.
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4. 
Dr. Young így folytatja:
„Az embereket szisztematikusan mérgezik. És ez 
az “X betegség” az új csomagban benne van, ami 
ez a technológia. Benne van az új csomagban, 
hogy az embereket az influenza elleni oltás a dolgok 
internetéhez és az agyak internetéhez kapcsolja az 
oltás következő piacra dobásakor.” 

Emberek, az influenza nem betegség! 
Az influenza egy tünet – a vegyi és sugárzási 
mérgezés tünete. A test felmelegszik – a test hő 
emelkedik, hogy eltávolítsa ezeket. Jön a köhögés. 
A nyálkaképződés beindul – védelmi reakcióként, 
mert az oltással – vagy a mérgek transzfekciójával 
(áttételes fertőzéssel) – éppen most mérgeztek 
meg.

Emberek, a „tüskeprotein” nem 
más, mint a test sejtjeinek 
vagy vérsejtjeinek átalakulása 
– vegyi vagy sugárzási mérgezés 
hatására. Itt nincs semmiféle vírus. Nem 
létezik. Ami létezik, az a vegyi és sugárzási 
mérgezés, és ez az, amit ez a technológia okozni 
fog.

És szeretném hangsúlyozni, hogy ez a 
technológia egy fegyver. Olyan fegyver, 

amely kóros véralvadást, vérrögképződést okoz, 
ami hipoxiához vezet – oxigénhiányhoz és 
fulladáshoz, ami végül bekövetkezik. Ez meg fog 
történni a 4G-vel, az 5G-vel vagy a 6G-vel. Mindez 
teljesen tarthatatlan.

Ez a technológia megfordítja a sejtek felszíni      
töltését, amit Zéta-potenciálnak hívnak, azaz 
megváltoztatja a test sejtjeinek töltését, és 
polarizációt vált, ami rákos sejtekhez vezet. Ez a 
technológia rákot okoz, mivel megváltoztatja a 
sejtek polaritását – felborítja azt. Ezért kezd el a 
vér alvadni, és ezért kerül a test oxigénhiányos, 
oxidatív stressz állapotba.

A DNS-károsodás csupán egy része ennek, 
de maga az a tény, hogy idegen anyag kerül a 
szervezetbe, azonnali elutasítást vált ki. Nincs mód 
arra, hogy ez a technológia bármilyen formában 
bejusson a szervezetbe anélkül, hogy a szervezet 
ne reagálna azonnali elutasítással. Ez váltja ki az 
oxidatív stresszt.
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5. 
A másik fontos dolog – molekuláris szinten 
–, hogy ez a technológia energiát keres, és 
a vörösvértestek hemoglobinjával működik. 
És úgy működik, hogy kiszívja az életet, 
azaz az elektront / fényt a hemoglobinból – 
amely, figyeljünk jól!!!: a fényenergiát 
elektromos energiává alakítja.

Emberek, a test nem cukorral működik. 
Az agysejtek nem cukorral működnek. 
Elektromossággal működnek. Az elektron 
az élet szikrája. És ezt szívja ki a testből ez a 
technológia.

Az enerváció (életerő-gyengeség, kimerültség) 
tehát az egyik fő tünete ennek a technológiának. 
Mindig fáradtak vagyunk. Nem értjük, miért. 
Alszunk, de valójában nem pihenünk, mert 
ez a technológia kiszívja belőlünk az Életerő 
Energiát. Ezért ezt nem lehet túlélni!!!

6. 
További súlyos hatás: a neurológiai károsító potenciál. Ez a technológia nemcsak az agyi vér-gátat 
képes átlépni, hanem a reproduktív gátat is. Tehát a szaporodást is irányítani tudják. A testben lévő 
technológia segítségével ellenőrizni tudják, hogy mit fogadunk be, és mit sugárzunk ki.

Ezáltal a viselkedésünket is irányítani tudják. Ez bevezeti az emberi test transzhumanizmusát. 
Mindez a tudtunk nélkül történik. És mi az, ami még durvább? Ez már most zajlik, valós időben. Ez 
nem a jövő – ez a jövő most történik.

2020 januárjában, amikor a COVID-fantomvírus megjelent Wuhanban, rengeteg embert láttunk 
összeesni az utcákon. Egyesek úgy nevezett „fehér tüdőnek” nevezett betegségben - ez a 
hipoxia. Wuhan volt az első város a világon, amely már 2019 végére 
teljes mértékben bekapcsolta az összes 5G-antennáját. És mi történt? 
Az emberek korábban soha nem voltak kitéve ilyen szintű sugárzásnak. 
És láttuk, hogy emberek haltak meg, vérrögképződés, hipoxia, stb. 
következtében.

Érdemes megjegyezni, és nem szabad megfeledkeznünk arról, hogy a sejt ideális 
pH-ja és környezete 8,4 és 9 pH között van negatív 80 millió voltnál. Soha 7,5 alatt.” 
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A Mindenható Fény és Szeretet Energia nevében 
az összes negatív energia elküldése a Földről 

az Isteni Törvényszék elé

I. KÓDOK

1. EMIES

Fénytest aktiválás

3. IMIES

A Minden Teremtés Forrásának 
eljövetele a Földre

A bennünk levő Isteni Kód aktiválása

2. FOUNTIANES

4. DEUMINES
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II. ERÉNYEKET FEJLESZTŐ KÓDOK

Őszinteség

1. INATIS VERITAS

A kód az őszinte gondolkodásban és 
megnyilvánulásban segít bennünket. Segít, 
hogy képesek legyünk szívünkből szólni, 
hogy hallgassunk belső sugallatunkra és 
megérzésünkre. A kód hatására egy teljesen 
új világ nyílik ki előttünk, ahol megtapasztaljuk 
a szeretetteljes és őszinte kommunikációt. 
Hozzájárul ahhoz, hogy mindig tisztán és 
őszintén beszéljünk, hogy ne csapjuk be se 
magunkat, se másokat.

Önzetlenség

2. ANASES

A szimbólum segít megszabadulni az önzőség 
terhétől. Segít, hogy képesek legyünk másokkal 
törődni, és tekintettel lenni másokra. Megszünteti 
a csak ’magamra gondolok’ mentalitást.
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Kapzsiság megszüntetése és megelőzése

3. FOTUSIS

A szimbólum használata megszünteti 
az anyagiasságot, a szűkmarkúságot, a 
haszonlesést és a mohóságot is.

Segít kialakítani bennünk a nagyvonalúságot 
és a bőkezűséget.
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Az angol százszorszépet több száz éve ismeri a népi gyógyászat. 

A legenda szerint VIII. Henrik angol százszorszépet evett, hogy segítsen a 
gyomorpanaszain. 

Ez egy rendkívüli gyógynövény, amely gyulladáscsökkentő, fertőtlenítő és 
sebgyógyító (javítja a keringést) tulajdonságokkal rendelkezik. Ezenkívül eltávolítja a 
baktériumokat és az irritáló anyagokat a bőr felszínéről.

Egy tudományos tanulmány kimutatta, hogy a bosznia-hercegovinai háború alatt 
(1992–1995) használt, vadon termesztett százszorszép 34 mg C-vitamint tartalmaz 100 
grammonként.

A föld feletti részeket használják gyógyszerként. A százszorszép szaponinoknak nevezett 
vegyi anyagokat tartalmaz. Ezek az anyagok segíthetik a bőrsejteket, hogy több kollagént 
termeljenek. Az emberek a pipitért vérzés, köhögés, hörghurut, duzzanat (gyulladás), sebek 
és sok más betegség esetén használják.

Természetes, nem mérgező alternatíva a bőr világosítására, és kezeli a hiperpigmentációt 
és a nap által okozott károkat. A százszorszép virág levelei begyógyítják a sebeket és 
helyreállítják a sérült bőrszöveteket.

Igyunk százszorszép teát, mert a növény jobbá teszi egészségünket a regeneráló 
tulajdonságai miatt. 

A SZÁZSZORSZÉP HASZNÁLATA

• Ízületi gyulladás (Artritisz) 
• Bronchitis
• Köhögés
• Hasmenés
• Hiperpigmentáció
• Veseproblémák
• Májproblémák
• Bőrbetegségek, külsőleg 
• Nap által okozott kellemetlenségek 
• Duzzanatok (gyulladás)
• Sebek, külsőleg
• Vérzéselállító szer
• Vértisztítás

Herbária

ANGOL SZÁZSZORSZÉP, PIPITÉR 
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Recept

VIRÁGOS KEKSZ

Hozzávalók
350 g liszt
200 g vaj
100 g porcukor
1 tojás
csipetnyi só
2-3 tsk vaníliás cukor
2-3 csepp rózsa esszencia
százszorszép (más ehető virágok is használhatók, mint árvácska, rózsa, bodza, levendula,  

rozmaring)

Sütés hőfoka
180 C

Elkészítési mód

1. A virágokat leöblítjük és a vizet konyhapapírral felitatjuk róluk. 

2. A tészta hozzávalóit összegyúrjuk. 

3. Legalább 30 percre tegyük hűtőszekrénybe.

4. A tésztát kinyújtjuk, könnyebben megy, ha sütőpapírt terítünk rá.

5. Kiszúróval vagy pohárral kivágjuk. 

6. A karikák közepébe belenyomunk egy-egy virágot. Ha nem tapadna jól, kicsit 
megvizezzük a tészta tetejét.

7. Sütőpapírral bélelt tepsibe rakjuk. 

8. Előmelegített sütőbe kb. 10 -15 percig sütjük. Vigyázzunk, hogy ne barnuljanak meg.

A virágok nem csak szépek, hanem finomak is! A virágok fogyasztása már történelmi idők óta 
közkedvelt. Színesebbé teszik ételünket, felhasználhatjuk salátákra, levesekbe, desszertekbe 
dekorációként.



John Smith nem tudott aludni, ezért az orvosa adott neki néhány altató tablettát. 
Aznap este be is vett egyet. Reggel, amikor felébredt, nagyon jól érezte magát, és 
vidáman ment dolgozni.

„Nagyon jól aludtam az éjjel” – mondta a főnökének.

„Ez remek” – mondta a főnöke. „De hol voltál tegnap?!!”

Vicc
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https://fountes.com/havi-vicc/
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NE FELEDKEZZÜNK MEG A https://fountes.com ’INGYENESEN LETÖLTHETŐ KÓDOK’-NÁL 
ÁLLANDÓAN ELÉRHETŐ FORRÁS ÉLETKÓDOKRÓL SEM!
https://fountes.com/ingyenesen-letoltheto-kodok/        

Az újabb követők számára részletesebb információ a kódokról: 
Forrás Életkódok: https://www.youtube.com/watch?v=LOfrFya-twc

Hogy lépjünk be a Forrás Életkódokba: https://www.youtube.com/watch?v=b6YNzCRG2v4

Az X-KÓDOK könyv már kapható az Xlibris könyvkiadónál keménykötésben, puha kötésben és 
e-könyvben.
https://www.xlibris.com/en/search?query=X-Codes

Megvásárolható még az Amazonon és a Barnes & Noble-on.
Amazon
https://www.amazon.com/s?k=X-Codes+Xandra+Gyllenlid&i=stripbooks-intl-ship&ref=nb_sb_noss
Barnes & Noble
https://www.barnesandnoble.com/s/Xandra%20Gyllenlid%20X%20Codes

Ingyenesen letölthető új kódok: https://fountes.com/ingyenesen-letoltheto-uj-kodok/
VENTUS Magazin: https://fountes.com/ventus-magazin/
Videók: https://fountes.com/videok/
Imák: https://fountes.com/imak/
Herbáriumok: https://fountes.com/herbariak-abc-sorrendben/
Receptek: https://fountes.com/receptek-abc-sorrendben/
Gondolatok Portfóliója: https://fountes.com/gondolatok-abc-sorrendben/
Viccek: https://fountes.com/viccek-abc-sorrendben/


